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Zápis z jednání AS FŽP dne 25. 2. 2025 od 13:00 

 
Přítomni:  

Bílková, Brétt, Ederer, Elznicová, Hožďala, Novák, Wildová, Soukup, 
Suková 

Nepřítomni:  
Jiránek, Kříženecká 

 
Hosté: doc. Kuráň – děkan fakulty, dr. Holcová – proděkanka pro rozvoj 

a kvalitu, Mgr. Černý – tajemník FŽP, doc. Trögl – proděkan pro vědu, 

doc. Krystyník – proděkan pro vnější vztahy, dr. Popelka – proděkan pro 
studium, Ing. Tesařová – ombudsmanka UJEP, prof. Hejcman, doc. 

Pacina. 
 

Návrh programu jednání  

1. Schválení programu jednání 
2. Schválení zápisů – schvalování 
3. Čerpání prostředků z FRIM – schvalování 
4. Vyjádření paní ombudsmanky 
5. Výroční zpráva o hospodaření – schvalování 
6. Informace legislativní komise 
7. Různé 

 
Průběh jednání: 

 

1. Schválení programu jednání  

Předseda senátu přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno 
9 senátorů a AS FŽP je usnášení schopný. Představil předložený program 

jednání. A požádal o doplnění bodu „Vyjádření paní ombudsmanky“ Žádné 
další návrhy na úpravu či doplnění programu nevzešly. 

 

 
Usnesení 1: Akademický senát schvaluje doplněný program dnešního 

jednání.  
SCHVÁLENO 

(Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

2. Schvalování zápisů 

Předseda senátu uvedl, že jsou dvě zasedání, které nemají schválený 

zápis a, a to řádné z 25.2.2025 a mimořádné ze dne 18.3.2025. 
Vzhledem k tomu, že k zápisu ze de 18.3. přišlo více připomínek, které 

nebyly zatím všechny vypořádány, požádal senátory o odložení 
schvalování tohoto zápisu na příští zasedání a schvalovat nyní pouze zápis 

ze dne 25.2. 2025. K tomuto zápisu nebyli žádné připomínky. 
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Usnesení 2: Akademický senát FŽP UJEP schvaluje zápis z řádného 

zasedání ze dne 25. 2. 2025. 

SCHVÁLENO 
(Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

3. Čerpání prostředků z FRIM – schvalování 

Akademický senát FŽP UJEP obdržel dvě žádosti o čerpání z FRIM viz 
přílohy 1 a 2. První z nich okomentoval doc. Pacina. 

 
Usnesení 3: Akademický senát FŽP UJEP schvaluje čerpání prostředků 

z FRIM jako dofinancování Batymetrické platformy pořizované z 
projektu RUR v maximální částce 500 000 Kč bez DPH. 

SCHVÁLENO 
(Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
Druhou žádost, která je koncipována jako Záruka pro vyhlášení 

výběrového řízení na rekonstrukci menzy v budově VIKS představil pan 

tajemník. Na dotaz předsedy senátu, zda pokud by financování z projektu 
OP JAK nebylo možné, zda se bude přesto realizovat, ujistil pan tajemník, 

že v tom případě se celá investiční akce zastaví a realizovat se nebude.  
 

Usnesení 4: Akademický senát FŽP UJEP schvaluje čerpání prostředků 
z FRIM jako záruku pro vyhlášení VŘ na rekonstrukci bývalé menzy 

UJEP – VIKS v maximální hodnotě 14 000 000 Kč bez DPH. 
 

SCHVÁLENO 
(Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
 

4. Vyjádření paní ombudsmanky 

Paní ombudsmanka přednesla své vyjádření s ohledem na incident, který 

se stal na mimořádném zasedání AS FŽP dne 18.3. mezi studentem Bc. 

Jiránkem a profesorem Hejcmanem. Paní ombudsmanka uvedla, že UJEP 
v žádném případě nechce tolerovat zneužívání, ani jiné nezákonné 

jednání, ale na druhou stranu ani křivé obvinění. Upozornila, že je třeba 
si pravdivost informací důsledně ověřovat. 

Proto uvedla informace na pravou míru, že pan procesor Hejcman byl na 
svém bývalém pracovišti sice obviněn, ale soud jej pravomocně zprostil 

viny. Je důležité ctít presumpcí neviny a v tomto případě samozřejmě i 
pravomocné rozhodnutí soudu. Pan profesor následně uvedl, že celá 

situace byla ukončena tak, že byl zcela zbaven obvinění a navíc 
odškodněn.  

 
Dr. Wildová se zeptala, proč daný incident nebyl v zápise z jednání. 

Jelikož na jednán nebyla přítomna, nevěděla, o co jde. Předseda AS FŽP 
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uvedl, že zápis téměř šestihodinového jednání byl koncipován tak, aby byl 
věcný k danému projednávanému bodu. Student Jiránek se na místě 

okamžitě omluvil. Emotivních situací na zmíněném zasedání bylo více a 

z více stran. Pokud neměly věcnou souvislost tak nebyly v zápise 
zaznamenány. Jelikož se nyní o tomto incidentu dále jedná, bude zápis 

o tuto věc doplněn, aby byl jasný kontext dnešního vystoupení paní 
ombudsmanky.  

 
Předseda AS FŽP přečetl omluvný dopis nepřítomného senátora Bc. 

Jiránka v tomto znění: 
 

Dobrý den, pane předsedo,  
moc se Vám omlouvám, i kolegům z řad AS, nicméně dnes se 

nedokážu včas dostavit z Litomyšle na jednání AS FŽP UJEP do Ústí 
nad Labem. Z rodinných důvodů jsem se musel zdržet až do 

dnešního úterý. 
 

Pokud by se řádného zasedání zúčastnil i profesor H. či paní 

ombudsmanka, rád bych se i jim omluvil zvlášť a zdůraznil svoji 
ochotu se ve věci mého nepřiměřeného a nedůstojného jednání vůči 

panu prof. H. vyjádřit a zopakovat svou omluvu jakmile to bude 
možné, například na příštím řádném zasedání AS. Oběma přeji 

hodně zdraví a sil do jarních měsíců. 
 

To samé přeji Vám i kolegům senátorům a budu se těšit na příští 
řádné zasedání AS. 

S úctou a pozdravem, 
Bc. David Jiránek. 

 
 

 

 
 
5. Výroční zpráva o hospodaření – schvalování 

Pan tajemník předložil výroční zprávu o hospodaření fakulty viz příloha 3 
za rok 2024 a zodpověděl otázky přítomných senátorů. 

 
Usnesení 5: Akademický senát FŽP UJEP schvaluje dle paragrafu 27. 

odstavce 1 písmena d) předloženou zprávu o hospodaření fakulty za 

rok 2024. 
SCHVÁLENO 

(Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
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6. Informace legislativní komise 

Dr. Ederer informoval, že sestavená legislativní komise, předložila dne 28. 

3. 2025 panu děkanovi dotazy. Na tyto dotazy bylo zodpovězeno dne 

11.4. Legislativní komise se následně sešla a shledala, že na některé 
dotazy nebylo zodpovězeno, respektive z některých odpovědí vzešly 

doplňující dotazy, které byly panu děkanovi zaslány dne 17.4. Legislativní 
komise čeká nyní na odpovědi pana děkana. 

 
Předseda AS FŽP nabídl dr. Wildové, která nebyla na mimořádném 

zasedání přítomna, že pokud by se také chtěla stát členkou legislativní 
komice, že je připraven o tom dát hlasovat. 

 
 

7. Různé 

- Dr. Popelka informoval o aktuálním počtu přihlášek.  

- Elznicová informovala o připravovaném etickém kodexu UJEP 
 

Příští zasedání AS se uskuteční poslední úterý v březnu, a to 27. 5. 2025. 

Čas bude upřesněn. 
 

 
Zapsal: P. Novák, předseda AS FŽP 









 









Univerzita Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad 
Labem

Fakulta životního prostředí

Výroční zpráva o hospodaření

2024



Úvod

Hlavní činnost

Příjmy

Vlastní příjmy: tržby z prodej služeb (Parkovné, kafomat….) 5 785,12 Kč                              
tržby za promoce 17 100,00 Kč                           
tržby za přijímací zkoušky 240 240,00 Kč                         
Jiné (úroky, kurz. zisky, skripta) 60 719,92 Kč                           

Jiné výnosy:
výnosy z odpisů 12 288 375,47 Kč                    
jiné výnosy (zúčtování fondů FÚUP, FPP SoF….) apod./ 4 152 009,69 Kč                      

Příspěvek a dotace: Příspěvek TA 01 33 188 142,83 Kč                    
Příspěvek TA 04 945 414,72 Kč                         
Příspěvek TA 08 1 104 592,00 Kč                      
Dotace na TA 05 FRVŠ 17 739 881,15 Kč                    
Dotace na TA 15 IGA VŠV 1 026 020,00 Kč                      
Dotace na TA 16 IPRVO 12 717 904,00 Kč                    
Dotace z TA ČR 12 016 183,90 Kč                    
Dotace z ost.kapitol SR(neMŠMT 2 093 181,56 Kč                      
Dotace z veř.zahr.zdrojů 2 477 268,80 Kč                      
Dotace OP VVV 453 925,84 Kč-                         
Dotace OP JAK 1 172 395,03 Kč                      

Celkem 100 791 288,35 Kč                 

Výdaje (včetně všech projektů)

Neinvestiční náklady 

Mzdové náklady: 39 388 532,49 Kč                    
OON: 1 353 366,00 Kč                      
Odvody+soc. náklady: 14 445 265,81 Kč                    
Provoz: 37 163 940,60 Kč                    

Celkem 92 351 104,90 Kč                   

Rozdíl 8 440 183,45 Kč                      

FPP
FRIM
Stip. Fond
Celkem

Celková bilance hospodaření skončila přebytkem ve výši 8 440 183,45 Kč, z toho 8 186 783,47 Kč TA01 a 255 
457,98 Kč TA41.  Přebytek bude rozdělen do fondů dle rozhodnutí vedení fakulty následovně:  

Rozpočet fakulty na rok 2024 byl sestaven jako vyrovnaný s očekávaným zapojením FPP ve výši 4 750 000Kč. 
Roční příspěvek neinvestičních nákladů na vzdělávací činnost z MŠMT činil po všech rozpočtových změnách 
33 188 142 Kč. Spolu s dalšími dotacemi a vlastními příjmy činila konečná suma přijatých prostředků 100 791 
288 Kč

                         8 440 183,45 Kč 
                         1 440 183,45 Kč 
                         7 000 000,00 Kč 
                                              -   Kč 



Investiční náklady

V oblasti strojů a zařízení:

V oblasti stavební:

Majetek fakulty

DDHP 999088 25 922 875,62 Kč                    
DDHM 028 168 701 050,62 Kč                 
DHM 022 3 612 475,37 Kč                      
DHM 032 126 170,00 Kč                         
Celkem 198 362 571,61 Kč                 

Fondy FŽP a jejich zůstatky ke dni 31.12.2024:

Fond provozních prostředků: 26 098 891,00 Kč                    
Fond odměn: 17 986 037,70 Kč                    
Fond reprodukce investičního majetku: 14 240 079,45 Kč                    
Stipendijní fond: 1 755 011,98 Kč                      
Sociální fond:   1 462 123,10 Kč                      

4 414,08 Kč                                 

57 948,55 Kč                              

86 091,50 Kč                              
28 218,24 Kč                              

12 758,85 Kč                              
17 443,06 Kč                              

277 090,00 Kč                            

4 592 000,00 Kč                                  
964 320,00 Kč                                     

Akce Náklady FRIM

3D tiskárna projekt NPO zelená DPH
3D tiskárna projekt NPO zelená 

Jiné Zdroje / projety, granty

38 953,95 Kč                                        

14 028,00 Kč                                        
66 800,00 Kč                                        

185 495,00 Kč                                     
Dataprojektory projekt NPO zelená DPH
Dataprojektory projekt NPO zelená 
3D skener pro drony KGI
Měřič fotosyntézy RODOS spoluúčast

Inkubátor chlazený RODOS spoluúčast

Mobilní spektrometr NPO zelená
Mobilní spektrometr NPO zelená DPH
FT-IR spektrometr RODOS spoluúčast
Generátor dusíku RODOS spoluúčast
Stereoskopická lampa RODOS spoluúčast

26 156 279,66 Kč                      
168 757 810,42 Kč                    

Jiné zdroje

                             847 841,19 Kč 

Překlad patentu projekt SMART
Spektormetr
Naprašovačka CACTU spoluúčast

233 404,04 Kč                

756 250,00 Kč                            
87 177,11 Kč                              

Celkem

nebyly realizovany

MankoDruh majektu Účetní stav k 30.9.2024 Fyzický stav k 30.9 .2024

5 556 320,00 Kč                                  

Ke dni 13.12.2024 byla provedena elektronická inventarizace dlouhodobého hmotného majetku FŽP s tímto 
výsledkem:

Akce Náklady FRIMu

56 759,80 Kč                  
64 606,92 Kč                  

-  Kč                              
354 770,76 Kč                

126 170,00 Kč                            

Manko vzniklo nedohledáním majetku 6 osob. Ve třech případech se jedná o majetek převedený na jinou 
součást, odeslaný na reklamaci a nalezený po termínu inventur. 24 položek je nábytek z budovy Králova 
výšina starý 15-30 let, který se zřejmě zničil v průběhu let, ale byl inventován, i když neexistoval. Cca 20 
položek jsou přístroje a pomůcky staré 9-20 let v režimu jako výše zmíněný nábytek. Každá položka bude 
řešena škodní komisí.

3 677 082,29 Kč                         

198 717 342,37 Kč                    



Poskytovaná stipendia

NATO stipendia ZD-mimořádná 89 686,00 Kč                           
SGS stipendia ZD-mimoř.-POVĚDY 497 893,00 Kč                         
Ph.D stip. dotace stipendia ZD-doktor.stud.progr 1 901 250,00 Kč                      
stip. fond stipendia ZD-zahranič.studenti 14 811,00 Kč                           
stip. fond stipendia SF - prospěchová 320 000,00 Kč                         
stip. fond stipendia SF - mimořádná 1 113 412,50 Kč                      

Celkem: 3 937 052,50 Kč                      

Doplňková činnost

Celkové výnosy doplňkové činnosti fakulty činily 2 318 451,74 Kč                      
z toho:

Smluvní výzkum 1 156 031,42 Kč                      
Prodej elektřiny z FV elektrárny 287 705,44 Kč                         
Tržby za služby 705 656,71 Kč                         
Za pronájem nebytových prostor 169 057,86 Kč                         

Celkové náklady doplňkové činnosti činily: 1 190 065,92 Kč                      

Celkový zisk doplňkové činnosti činní: 1 128 385,82 Kč                      

Závěr

Vypracoval: Potvrdil:
Mgr. Bc. Jan Černý, MBA doc. Dr. Ing. Pavel Kuráň  
tajemník FŽP UJEP děkan FŽP UJEP

Výroční zprávu o hospodaření schválil akademický senát FŽP UJEP dne: 22. 04. 2025

Celkový zisk z doplňkové činnosti bude převeden do Fondu reprodukce investičního majetku jako neveřejný 
zdroj. 

Fakulta hospodařila v roce 2024 s celkovým kladným hospodářským výsledkem ve výši 9 568 569,27 Kč. 
Skládá se z 8 440 183,45Kč z hlavní činnosti a byl způsoben úsporou díky zapojení do mnoha projektů, 
dodatečným zdrojům (přispěvek na energie, mzdová koheze apod.) a zbytečně pesimistickému odhadu 
rozpočtu na rok 2024.  Výsledek z doplňkové činnosti ve výši 1 128 385,82 Kč je díky komerčním zakázkám 
pro podniky a organizace. Rozdělení do fondů je uvedeno výše a je navrženo s ohledem na očekávaný 
budoucí vývoj financování, podpory doktorandů a potřeby rozvoje fakulty. 
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